

《气象与环境学报》稿件远程采编处理系统和网站建设与应用

李昌杰;李丽光;王宏博

《气象与环境学报》编辑部, 辽宁 沈阳, 110016

Construction and application on network and contribution system on line of Journal of Meteorology and Environment

LI Chang-jie; LI Li-guang; WANG Hong-bo

Editorial Office of Journal of Meteorology and Environment, Shenyang 110016, China

- 摘要
- 参考文献
- 相关文章

Download: PDF (658KB) [HTML \(OKB\)](#) Export: BibTeX or EndNote (RIS) [Supporting Info](#)

摘要 气象与环境学报编辑部与北京玛格泰克科技发展有限公司开展技术合作, 于2008年初开通了由该公司开发研制的“稿件远程采编处理系统”和“网站系统”。系统主要包括作者在线投稿系统、作者在线查稿系统、在线审稿系统、编委在线审稿系统、主编在线审稿系统和远程编辑系统。实现了作者、审者、编者在线稿件收稿、审稿、退修、发稿通知的全过程监控与管理。网站包括期刊介绍、编委会、投稿须知、期刊订阅、广告合作和编辑部公告等信息。系统运行以来, 加快了稿件处理效率, 缩短了论文刊登周期, 提高了工作效率, 扩大了期刊传播影响力, 方便了广大作者和读者, 促进了编辑业务现代化建设的进展。通过对《气象与环境学报》稿件远程采编处理系统的建设和应用的叙述, 概述了网站与系统的功能和设置, 归纳了应用效果与体会, 讨论了系统和网站的特点与存在的问题。

关键词: [稿件采编系统](#) [远程投稿系统](#) [气象与环境学报网站](#) [后台管理](#) [建设与应用](#)

Abstract: Contribution system on line and network system developed by Beijing Magtech Science & Technology Development Co. Ltd were used by Journal of Meteorology and Environment. The systems include online submission, online manuscript tracking, online manuscript reviewing, online manuscript reviewing for members of editorial board, online manuscript reviewing for editor-in-chief and editor work. The whole contribution process could be monitored and managed. The network includes about Journal, editorial board, introduction, subscription, contact us and so on. The treating and publishing cycles of manuscripts were decreased since the systems were used. Furthermore, the journal was spread broadly at home and abroad. Construction and application on network and contribution system on line of Journal of Meteorology and Environment were introduced, and the functions of network system were summarized. Finally, the features of systems and the existing problems were discussed.

Keywords:

收稿日期: 2010-07-26;

引用本文:

李昌杰, 李丽光, 王宏博. 《气象与环境学报》稿件远程采编处理系统和网站建设与应用[J]. 气象与环境学报, 2010, V26(6): 47-50

\$author.xingMing_EN, \$author.xingMing_EN, \$author.xingMing_EN. Construction and application on network and contribution system on line of Journal of Meteorology and Environment[J]. Journal of Meteorology and Environment, 2010, V26(6): 47-50.

链接本文:

<http://www.jme1984.net.cn/> 或 <http://www.jme1984.net.cn/CN/Y2010/V26/I6/47>

Service

[把本文推荐给朋友](#)
[加入我的书架](#)
[加入引用管理器](#)
[Email Alert](#)
[RSS](#)

作者相关文章

[李昌杰](#)
[李丽光](#)
[王宏博](#)

没有本文参考文献

没有找到本文相关文献